
Hofkracht wil op een rijtje zetten wat de politieke partijen in Hof van Twente ten aanzien van 

duurzaamheid doen/willen/vinden/nastreven. Hieronder vindt u de vragen namens de inwoners 

bij Hofkracht.  Wij hebben geprobeerd een balans te vinden tussen open en concrete vragen.  

 

1) Duurzaamheid is een breed begrip. Wat is duurzaamheid voor jullie? En welke thema’s vallen 

daar voor jullie onder? 

Bij de volgende vragen zoomen we in op energie.  

2) In 2015 is de Routekaart unaniem vastgesteld met een duidelijk doel: ‘energieneutraal in 

2035’. Staan jullie nog steeds achter dit doel? Waarom wel/niet?  

 

3) In de Routekaart wordt onderscheid gemaakt tussen energiebesparing en energieopwek.  

 Bij energiebesparing is gekeken naar particulier en zakelijk verbruik en naar 

elektriciteitsverbruik, gasverbruik en brandstofverbruik voor vervoer.  

 In de Beleidsnota is voor energieopwek gekeken naar wind, zon en biomassa.  

Welke stappen zijn volgens uw partij nodig om het doel van 2035 te halen? Wilt u in uw 

antwoord in ieder geval de onderstreepte elementen verwerken?  

4) Wat willen jullie de komende 4 jaar bereiken? En hoe? 

 

5) Stel, uw partij levert straks de wethouder duurzaamheid. Wat mogen wij van hem/haar 

verwachten? 

 

6) De gemeente kan verschillende rollen nemen, zoals sturend, faciliterend, voorlichtend, 

financieel ondersteunend, etc. In welke mate vindt uw politieke partij dat de gemeente de 

regie moet nemen ten aanzien van de doelstelling “energieneutraal in 2035”? Wat voor rol 

ziet u voor de gemeente? Kunt u dit toelichten? 

 

7) Wilt u nog iets toevoegen aan bovenstaande vragen? Dan kunt u dat hier laten weten.  

 

Hartelijk dank voor de beantwoording! 

 

 


